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Wrisley, Dave The State Revenue Catalog Revenue Stamps and related material of the states of the United
States of America

2. Edition 2013, 733 pages, Hardbound.

The State Revenue Catalog, Second Edition, is the culmination ofaggressively seeking out unlisted state
revenue stamps from allcollectors. In addition to illustrations in color, numerous images areused to illustrate
design features and design changes, rather than onlywritten descriptions. Catalog values have been
updated.Among the new catalog’s many features are:ÏIllustrations in colorÏDetailed illustrations of design
featuresÏHard boundÏMore than 700 pages with updated catalog valuesÏInformative Introduction and
Identification aidsÏContributions from 60+ specialists.

Winner of the 2014 APS Gold & Grand Prize for LiteratureIt is breathtakingly good, and such an advanceover
what we had. Hopefully the entire field ofstate revenue collecting will now begin a hugeleap forward!– Michael
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Mahler, The American RevenuerIf you collect or aspire to collect state revenues,this is your single most
important resource.– Ron Lesher, The American Stamp Dealer & Collector... a major advancement over
previous staterevenue catalogs ...– Eric Jackson, The American Stamp Dealer & Collector... a very worthy
successor to the 2007 edition ...– Michael Baadke, Linn’s Stamp News.

Wrisley, Dave Der State Revenue Catalog Revenue Stamps und zugehöriges Material der Bundesstaaten
der Vereinigten Staaten von Amerika

2. Ausgabe 2013, 733 Seiten, gebunden.

Der State Revenue Catalogue, Second Edition, ist der Höhepunkt der aggressiven Suche nach nicht
gelisteten staatlichen Steuermarken von allcollectors. Zusätzlich zu farbigen Abbildungen werden zahlreiche
Bilder verwendet, um Designmerkmale und Designänderungen zu veranschaulichen, und nicht nur
schriftliche Beschreibungen. Die Katalogwerte wurden aktualisiert. Zu den zahlreichen Funktionen des neuen
Katalogs gehören: Ï Abbildungen in Farbe Ï Detaillierte Abbildungen der Konstruktionsmerkmale Ï Fest
gebunden Ï Mehr als 700 Seiten mit aktualisierten Katalogwerten Ï Informative Einführung und
Identifikationshilfen Ï Beiträge von über 60 Spezialisten.

Gewinner des APS Gold & Grand Prize 2014 für Literatur Es ist atemberaubend gut und ein solcher
Fortschritt gegenüber dem, was wir hatten. Hoffentlich beginnt jetzt der gesamte Bereich des Sammelns
staatlicher Einnahmen einen großen Schritt nach vorne! - Michael Mahler, The American RevenuerWenn Sie
staatliche Einnahmen sammeln oder anstreben, ist dies Ihre wichtigste Ressource. - Ron Lesher, The
American Stamp Dealer & Collector. ... ein großer Fortschritt gegenüber früheren staterevenue-Katalogen ...–
Eric Jackson, The American Stamp Dealer & Collector ... ein sehr würdiger Nachfolger der Ausgabe 2007 ...–
Michael Baadke, Linns Stamp News.

Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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